
 

  

 

 

Zápisnica 

z riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Hronec, konaného dňa 04.10.2022 

  

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny  

Návrh programu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva:  

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva , určenie zapisovateľa, 

voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Správa nezávislého audítora o výsledku overenia účtovnej závierky a konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31.12.2021 a o overení súladu výročnej správy s účtovnou 

závierkou v zmysle zákona č. 540/2007 z.z. §3 odst.5 

4. Majetkové záležitosti – žiadosť o odpredaj pozemkov 

Silvia Šušorová, Slavomír Šušor 

5. Rôzne 

6. Interpelácie poslancov 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

K bodu č. 1  

Starosta obce p. Bohuslav Nemky, privítal prítomných poslancov, právneho zástupcu obce 

ako aj prítomných občanov. 

K bodu č. 2  

Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva , určenie zapisovateľa, voľba 

návrhovej ,mandátovej komisie a overovateľov zápisnice  

Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh programu riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva..  

Určenie zapisovateľa  

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Jaroslava Gromusová  

  

  



  

Návrh na zloženie návrhovej komisie  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  

Predseda: ing. Vladimír Brieda  

Člen: Eva Jendrálová 

Člen: Lívia Petrovská  

  

Určenie overovateľov zápisnice:  

Za overovateľov zápisnice boli určení:  

Mgr. Peter Morong 

Igor Nemky 

Uznesenie č. 32/2022 

  

Obecné zastupiteľstvo  

  

u r č u j e:  

overovateľov zápisnice:    Mgr.Peter Morong  

                           Igor Nemky  

                    

          

zapisovateľa:      Mgr. Jaroslava Gromusová     

        

  

Hlasovanie:  

  

za: Ing. Vladimír Brieda, Nikola Gromusová,  Ľubica Hadarová, Eva Jendrálová, , 

Rudolf Kvietok, Mgr.Peter Morong, Igor Nemky, Lívia Petrovská 

 

zdržal sa: 0    proti: 0  

  

Obecné zastupiteľstvo  

v o l í  

  

Návrhovú komisiu v zložení:  

  

predseda:       ing. Vladimír Brieda      

                  



členovia:   Eva Jendrálová 

         Lívia Petrovská 

Hlasovanie:  

 

za: Ing. Vladimír Brieda, Nikola Gromusová,  Ľubica Hadarová, Eva Jendrálová, , 

Rudolf Kvietok, Mgr.Peter Morong, Igor Nemky, Lívia Petrovská 

 

zdržal sa: 0    proti: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo  

s c h v a ľ u j e:  

a/ program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie         

za: Ing. Vladimír Brieda, Nikola Gromusová,  Ľubica Hadarová, Eva Jendrálová, , 

Rudolf Kvietok, Mgr.Peter Morong, Igor Nemky, Lívia Petrovská 

 

zdržal sa: 0    proti: 0  

  

Návrh programu bol jednomyseľne schválený  

 

K bodu č. 3  

Správa nezávislého audítora o výsledku overenia účtovnej závierky a konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31.12.2021 a o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou 

v zmysle zákona č. 540/2007 z.z. §23 odst.5 

 

Starosta obce predložil prítomným dôvodovú správu týkajúcu sa Správy nezávislého audítora 

o výsledku overenia účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021 

a o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou v zmysle zákona č. 540/2007 z.z. 

§23 odst.5. 

Nezávislý audítor v správe audítora o výsledku overenia účtovnej závierky konštatuje, že 

účtovná závierka poskytuje pravdivý a objektívny  pohľad na finančnú situáciu obce Hronec 

k 31.12.2021 , na výsledky jej hospodárenia za rok končiaci k danému dátumu podľa zákona 

č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov  

V správe nezávislého audítora o výsledku overenia konsolidovanej účtovnej závierky 

konštatuje, že priložená konsolidovaná účtovná závierka účtovnej jednotky verejnej správy, 

poskytuje pravdivý a verný obraz konsolidovanej finančnej situácie skupiny k 31.12.2021 

a konsolidovaného výsledku jej hospodárenia  za rok končiaci sa k uvedenému dátumu podľa 

Medzinárodných štandardov finančného výkazníctva v znení prijatom Európskou úniou.,  

všetkých významných skutočnostiach  v súlade s účtovnou závierkou . 

 



 

Uznesenie č. 33/2022 

Obecné zastupiteľstvo  

  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Správu nezávislého audítora o výsledku overenia účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej 

závierky k 31.12.2021 a o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou v zmysle 

zákona č. 540/2007z.z. §23 odst.5 

 

hlasovanie  

za: Ing. Vladimír Brieda, Nikola Gromusová,  Ľubica Hadarová, Eva Jendrálová, , 

Rudolf Kvietok, Mgr.Peter Morong, Igor Nemky, Lívia Petrovská 

 

zdržal sa: 0    proti: 0  

  

K bodu č. 4  

Majetkové záležitosti – žiadosti o odpredaj  

Silvia Šušorová, Slavomír Šušor 

Obci nie je ľahostajný Hlobišov , cca 20 rokov dozadu tam chodil chystať drevo kto chcel. 

Mrzí ma, že sa v poslednom čase vyskytli invektívy voči mojej osobe, voči zamestnancom 

obecného úradu. Na základe pracného hľadania v starých grunbuchoch sa podarilo dostať les 

do majetku obce. Pre bližšie objasnenie prosím o vyjadrenie bývalého starostu p. Igora 

Nemkyho 

Vyjadrenie p.Igora Nemkyho 

Jedným z bodov môjho volebného programu pri nástupe do funkcie bolo nadobudnutie 

Hlobišova do majetku obce . Veci znalí bývalí funkcionári obce trvali na tom , aby sme sa 

pokúsili získať Hlobišov do majetku obce. Veľkú zásluhu na celom majetkovom vysporiadaní 

mal p. Jozef Čellár,  dlhoročný funkcionár obce. Mrzí ma , že sa nekomunikuje férovo a na 

internete píšete nepravdy. Prvý krát ste zrazu prišli na zasadnutie, i keď na druhej strane ma to 

teší lebo je potrebná komunikácia medzi obyvateľmi a starostom obce. Vykonávať funkciu 

starostu obce nie je med lízať. Nešiel som do obce robiť pre vlastný profit, ale preto že mám 

túto obec rád a robím to nezištne. Za 4 roky po mojom pôsobení sa rozpredávalo a nikoho to 

nezaujímalo. Snažíme sa aby Hlobišov prosperoval. Po prehodnotení zámeru navrhujem,  aby 

sme odpredaj pozemkov zatiaľ pozastavili, nie neschválili. 

Starosta obce vyzval p. Silviu Šušorovú aby predložila prítomným zámer ďalšieho rozvoja 

lyžiarskeho vleku , lyžiarskeho areálu. 

 



p.Silvia Šušorová – poďakovala pánovi starostovi a poslancom za možnosť prezentovať 

zámer rozvoja Hlobišova, rovnako poďakovala aj prítomným obyvateľom, kandidátom do 

samosprávy obce. 

Ani ja, ani môj manžel nie sme ľudia, ktorí by pracovali s nehnuteľnosťami, máme úplne inú 

prácu, ale zároveň sme ľudia, ktorí majú blízky vzťah k prírode a k skautingu a preto sme 

zvažovali kúpu nejakej lúky. Môj muž sa dozvedel o Hlobišove. Hronec poznám už od 

detstva. V prvom  roku sme sa dostali len k polovici pozemkov po lyžiarskom spolku.  

Územný plán má celistvú časť kopca, potom veľa drobných parciel, bolo tam 5 ďalších 

majiteľov, ktorí by sa mohli vzájomne obmedzovať, my sme nemali ani prístupovú cestu na 

náš pozemok. Podarilo sa nám sceliť niekoľko pozemkov tak, aby Hlobišov dával zmysel. 

Nechcem tam stavať budovy, chaty ani nič podobné, chcem , aby to bolo príjemné miesto pre 

hrončanov na rekreáciu, na výlet na prechádzku. Náš motív bol skautský tábor. Manžel 

uvažoval vlek zrušiť, keďže tam boli potrebné veľké investície, bolo prestrihnuté lano. Zistili 

sme ale , že je tam projekt zasnežovania, tak sme urobili aj to. Nechceme,  aby nám tam 

vyrástli obrovské hotely, ako je to na Táloch, na Mýte. Pri podaní žiadosti bol náš zámer 

sceliť pozemky, tak aby to dávalo zmysel, aby tam nevznikali budovy. Chceme tú lokalitu 

rozvíjať tak , aby to bolo príjemné – v zime lyžovačka, bežkárska trať, ktorú ak chceme tak 

nemôžme zastavať celú lúku. Veľmi sme radi, že máme podporu obce a ľudí,  s ktorými sme 

sa stretli a fandia nám. Prestrihnuté lano bolo minimum, neskôr nám ukradli generátor, 

inštalovaný bol kamerový systém. Museli sme byť aj nepríjemní , keďže bola lúka využívaná 

ako automobilová trať. V zime sme nezamestnali personál, pomáhali naše deti, chceme aby to 

bolo rodinné stredisko, aby sa tam ľudia cítili dobre, aby deti zo školy mohli chodiť na 

lyžovačku za zvýhodnený lístok. Zámer vyvolal pobúrenie, chápem teraz pred voľbami  môže 

to vyznieť rôzne. Naše zámery sme netajili , na obci sme sa o tom čo chceme robiť a prečo to 

chceme robiť rozprávali. Nechceme aby došlo k situácii, že príde lesná správa a v ochrannom 

pásme vleku nám to tam celé vyrúbe. Máme tam viacero projektov, ktoré by Vás mohli 

zaujímať, lebo sa budú týkať obecných pozemkov. V tejto lokalite sme zvažovali dve veci , 

buď nejaká letná atrakcia, napadla nás sankárska dráha resp. bobová dráha, ktorá by ľudí 

prilákala aj v lete. Možno bude populárne niečo iné, napr. cesta rozprávkovým lesom. Ak 

máme do všetkého vstupovať, že na 4 roky je jeden starosta, potom druhý, som zástancom 

toho nech sú vlastnícke vzťahy vysporiadané. Nemám tam plán vyrúbať stromy, ja za každý 

strom bojujem. Máme v pláne vybudovať niečo podobné ako je „Haluzická tiesňava“. Preto 

sme požiadali obec o odkúpenie pozemkov, ale s tým, že väčšina pozemkov zostane tak ako 

je. Mám strach z toho, že o pár rokov príde nejaký developer, kúpi tú horu a postaví tam 5 

poschodovú budovu. Peniaze, ktoré sme mali na iný účel sme sa rozhodli použiť na 

odkúpenie pozemkov. Nie je to ale pre nás tak dôležité, aby sme toto alebo budúce vedenie 

dostali do nejakých nepríjemností, ani nie to kúpiť za každú cenu, jednoducho na to nemáme. 

Ak ste v tom s nami a myslíte si , že je dobrý nápad rozvíjať Hlobišov, tak budem rada ak to 

podporíte, či už teraz alebo v budúcnosti.  

p.Mlynárik – kto nám občanom zaručí, že tam nevyrastie nejaký developerský projekt, akú 

nám dáte záruku , toto sú všetko pekné slová. Aby som to uviedol na pravú mieru , my nie 

sme proti predaju, nás škrie tá cena, to ako keby ste sa nám smiali do očí. Viem, že bol k tomu 

znalecký posudok , aj ja mám znalecký posudok. Akú máme záruku, keď ste tam 

rozparcelovali lúku a už sa tam stavajú domy? 



p.Šušorová – tú lúku sme nerozparcelovali, tam bude postavených 8 domov. Keď si 

predstavíte, že by na tých malých pozemkoch vyrástlo 160 domov , to my nechceme. Náš 

plán je že tam vzniknú domy – 8 až 10.  

p.Mlynárik – domy budú dole? 

p.Šušorová – hore 8, dole 8 

p.Mlynárik – 16 domov to už je develop a to ste na začiatku 

p. Šušorová – ešte tam vznikne penzión pre lyžiarsky výcvik 

p.Mlynárik – prečo nedáte nejakú víziu napísanú na 5 rokov, ktorej by bolo potrebné sa 

držať? Nie sme proti predaju, ale nie odpredaj za tie peniaze. 

p. Šušorová – pre nás je zaujímavý aj prenájom, ale viem si predstaviť aj takú situáciu, že pri 

podpise kúpnej zmluvy bude uvedené čo sa môže a čo sa nemôže robiť. Ak Vám nestačí naše 

slovo , že nie , tak potom neviem 

p.Mlynárik – čo ak ste nejaký prostredník, vy to odkúpite, urobíte čo potrebujete a predáte 

ďalej? 

p.Šušorová – to nás málo poznáte, toto my nerobíme. 

Starosta obce – dokončím bod majetkové záležitosti. Majetkové záležitosti sme chceli 

uzatvoriť, aby to nebolo prezentované, že sa to dialo pod rúškom tajomstva. Preto som na 

dnešné zasadnutie pozval p. Šušorovú aby zámer odprezentovala, aby ste si aj vy urobili 

nejaký názor. Nemyslím si, že nehľadáme najvhodnejší spôsob, aby sa na jednej strane vyšlo 

v ústrety investorovi, ale na druhej strane sa nechceme zbavovať pozemkov.  

Ako som povedal, každú žiadosť musíme prerokovať, tak rovnako aj táto žiadosť bola 

predložená. Preto bol zámer zverejnený, aby sa k nemu mohli vyjadriť aj občania, aby mohli 

byť kladené námietky, to neznamená, že bol pozemok automaticky predaný. Starosta obce 

prečítal prítomným žiadosť p. Silvie Šušorovej a p. Slavomíra Šušora.  

Finančná komisia aj poslanci zvažovali , či má odpredaj pre obec význam alebo nie. 

29.9.2022 sme sa stretli , kde sme o tejto veci komunikovali a našli sa veci pre aj proti. Výnos 

z prenájmu pozemkov neprináša žiadny príjem . Dlhodobejšie sa zamýšľame a konzultujeme 

s JUDr. Holým vypovedanie nájomnej zmluvy uzatvorenej s podnikom LESY SR š.p. 

Spolupráca s lesmi je na bode mrazu. 

Aktívny postoj investora bol odprezentovaný a aj ten sa zvažoval. Samozrejme svoju úlohu 

zohrali aj finančné prostriedky, ktoré by do obce prišli. 

Prehodnocovali sa aj nevýhody odpredaja. Cena sa prehodnocovala, znalecký posudok 

vypracoval ing. Barbierik.  

Mgr. Peter Morong - jeho posudky si nedovolí znevažovať ani súd. 

Starosta obce –pred 12 rokmi sa predalo 11 hektárov bez akéhokoľvek posudku a vtedy nikto 

nereagoval. Posudok je akýmsi odrazovým mostíkom, pre stanovenie kúpnej ceny. V snahe 



pomôcť rozširovaniu lyžiarskeho areálu obecné zastupiteľstvo doporučuje investorovi 

vypracovať podrobnejšiu štúdiu a tým zároveň minimalizovať časť pozemkov na využitie 

daného zámeru. Je dôležité uviesť, že obec vníma odpredaj pozemku v súčasnej zhoršujúcej 

sa energetickej situácii nie celkom za výhodný krok , pretože v najhoršom prípade by po 

dohode s podnikom LESY SR š.p. resp. po vypovedaní zmluvy, ktorej platnosť končí 

31.12.2024  by sa vyťažená drevina mohla využiť pre obyvateľov obce.  

V prípade, že by bol realizovaný výrub ,obec sa zaoberá náhradnou výsadbou  a to výsadbou 

dreviny Paulownia. Drevo má vysokú výhrevnosť, 2x vyššiu ako bežné palivové drevo, je 

z hľadiska ochrany životného prostredia vynikajúcim pohlcovačom CO2. Rúbna hmota je 

k dispozícii po 5 rokoch. Za 18 mesiacov vyrastie strom do výšky 6 metrov.  Toto je vízia do 

budúcnosti.  

Skupinou poslancov bolo navrhnuté aby  nebol odpredaj pozemkov schválený . Plne 

rešpektujem všetky námietky k odpredaju, ktoré budú ešte vznesené. 

p.Igor Nemky- predaj pozemkov bude pozastavený , aby obecné zastupiteľstvo rozhodlo, že 

sa celý zámer dopracuje 

Plne rešpektujem všetky námietky k odpredaju, ktoré budú ešte vznesené. 

 

     Uznesenie č. 34/2022  

Obecné zastupiteľstvo  

  

p o z a s t a v u j e 

odpredaj pozemkov uvedených v žiadosti p. Silvie Šušorovej a p. Slavomíra ŠušoraSilvia  

  

hlasovanie  

za: Ing. Vladimír Brieda, Nikola Gromusová,  Ľubica Hadarová, Eva Jendrálová, , 

Rudolf Kvietok, Mgr.Peter Morong, Igor Nemky, Lívia Petrovská 

 

zdržal sa: 0    proti: 0  

 K bodu č. 5 

Rôzne 

Starosta obce informoval, že na Námestí 6.marca pri autobusovej zastávke bude umiestnený 

reštaurovaný liatinový stĺp, ktorý v polovici 19. storočia slúžil na osvetlenie. Stĺp stál pri ŠZ 

TEREZA, reštaurujú ho Ľupčianske kovozávody.  

K bodu č. 6 

Do termínu zasadnutia neboli doručené písomné interpelácie poslancov.  

 

 



K bodu č. 7 

Starosta obce otvoril diskusiu 

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd. –pár posledných zastupiteľstiev som sa 

nedostala k slovu, takže by som rada povedala čo mám na srdci. Nie je pravda, že sa tu nikto 

o nič nezaujíma. Minimálne 4 roky sa ja zaujímam, mala som otázky na ktoré mi nebolo 

zodpovedané, pán starosta mi do očí klamal.  

Hlobišov je moja srdcová záležitosť, preto sa o tento projekt zaujímam a nie je mi to cudzie 

Vo svojom príspevku Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd. Ďalej pokračovala 

otázkami na p. Šušorovú – Hlobišov ste kupovali bez lán, bez transformátora, každý 

podnikateľ sa stretáva s problémami.  Prekvapilo ma, že to robíte popri zamestnaní.  

Spomínali ste developera. Nehnevajte sa , ale cena 0,87€ m2 je výsmech. Bolo niekoľkokrát 

povedané, že si tu robíme kampaň, žiadnu kampaň si tu ale nerobíme. 

Ja proti výstavbe nemám nič, idete tam ale robiť veľký develop, sankársku dráhu, chodník, 

tiesňavu, čo stojí veľa peňazí. Nerobíte to z niečoho , čo máte doma našetrené, ale je to Váš 

projekt. Problém nie je s výstavbou, ale s cenou, cena tých pozemkov začína niekde na 10 €. 

Ak sú to stavebné pozemky tak tá cena je niekde okolo 35 € za m2.  

p. Šušorová - nemám 

Na vedľajšom pozemku sa stavia, je vysoký predpoklad, že na susedných pozemkoch sa bude 

pokračovať.  

p.Peter Mlynárik – cestu ste robili krajom, a nie z druhej strany, keby tam nebol predpoklad, 

že tam bude výstavba tak cestu dáte z druhej strany 

p.Silvia Šušorová – cesta je umiestnená z dôvodu aby sa zachovala lúka a nemali by sme kde 

urobiť bežkársku dráhu 

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd – ak chcete kúpiť 55 tisíc štvorcov je zrejmé, že 

sa tam chystá nejaký projekt 

Pán starosta uviedol dôvody prečo by sa tie pozemky mali predať. Pýtam sa poslancov prečo 

ste pripustili, že sa to za cenu 0,87 € za m2 má predať. 

Starosta obce – cena je uvedená v znaleckom posudku, cenu sme komunikovali s investorom. 

Cenu som si nevymyslel, tak nezavádzaj. 

p.Peter Mlynárik – kupujem tiež pozemky, mám znalecký pozemok a najnižšia cena je 7,88 € 

v roku 2021.Ceny sa niekde pohli. 

p.Šušorová – boli vypracované 2 znalecké posudky rôzne jeden na nižšiu cenu, druhú na 

vyššiu.  

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd – ja len obhajujem, že cena je nízka 

Starosta obce – to nie je cena je to všeobecná hodnota pozemku tak si nemýľme pojmy 

s dojmami. 



Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd – zastupiteľstvo na ktorom to bolo schválené 

bolo mimo plánu, v termíne kde boli 2 sviatky. Ak si niečo schválite, tak by to bolo dobré aj 

dodrživať.  

Čo sa zmenilo oproti zámeru , nič. Dnes sme sa dozvedeli , že okrem lyžovania tam bude 8 

domov dole, penzion, sankárska dráha 

p.Silvia Šušorová – sánkárska dráha nebude, keďže sa pozemky nepredávajú 

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd  posledná vec, opakovane žiadam zverejňovanie 

informácií, všetko musíme pracne hľadať. Je s tým stále nejaký technický problém. 

Mgr.Jaroslava Gromusová – ak sa chceš dozvedieť, kedy je zastupiteľstvo, stačí 3 krát 

kliknúť na našu stránku  

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd. pýtam sa či nie je možné použiť nejaký iný 

spôsob 

Mgr. Jaroslava Gromusová – aký iný ? Máme aplikáciu  V OBRAZE, kde sú zverejňované 

všetky aktuality, kedy netečie voda, nesvieti svetlo atď 

Ing. Drahomíra Prachniarová Bohušová Phd – áno, ale tam sa nedozviem, kedy je 

zastupiteľstvo. Zápisnice sa zverejňujú 3 mesiace po zastupiteľstve. 

Mgr. Jaroslava Gromusová – vtedy bol technický problém. Sme pod väčším drobnohľadom 

ako ste vy. Osočujete nás, že na nás zamestnancov obecného úradu boli prevedené obrovské 

pozemky. Vyjadrenia vo Vašej komunikácii sme komentovaní ako skorumpovaná banda. 

Starosta obce – na začiatku som povedal,  že som rád , že ste prišli. Za 12 rokov tu po prvý 

krát vidím niektoré tváre. Keď si potrebovala nejaké informácie ohľadom ČHŽ bez 

problémov som ich poskytol. Sedíme tu preto, aby sme dali hlavy dokopy. Všetkým Vám 

prajem, robte kto máte energiu,  ale v rámci slušnosti. Na nikoho som nič nepísal 

p.Igor Nemky – vyznieva to tak,  ako keby sme boli nepriatelia, ani z jedným z Vás som si nič 

zlé nepovedal. Uvidíme kto prejde vo voľbách, ak to budem aj ja , vždy budem hájiť záujmy 

obce. Nikdy som proti obci nešiel, narobil som sa a nie za peniaze. Ľudia išli za mnou 

a pomáhali. Nepozerajte len na peniaze, ale treba pre obec robiť.  

p.Peter Mlynárik – ak sa majú pozemky predať tak za lepšiu cenu 

starosta obce – predaj sme riešili, komunikovali sme s ľuďmi, všetci sme radi, že sa to na 

Hlobišove oživilo. Pri riešení sme sa museli od ničoho odraziť, znalecký posudok sme 

považovali za smerodajný. Pod túto všeobecnú hodnotu obec nemôže zo zákona ísť. Že sme 

v ničom nepochybili pri riešení tejto žiadosti Vám potvrdí aj JUDr. Holý 

p.Pavol Mikuš – dostal som email, v ktorom bol článok z  facebooku. Sú tam veci, ktoré nie 

sú pravda, povedané je A a nie B. Týka sa veci, ktorá tu bola riešená. Bol som tam spomenutý 

aj ja. V zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám,  tak bolo možné si overiť aká 

bola žiadosť. Obecné pozemky spravujú LESY. Ak bude na predaj cesta kúpim si na začiatku 

pol m2 za akúkoľvek cenu.  



Starosta obce – žiadna cesta nebola predmetom odpredaja, boli už nejaké komentáre, že sa 

cesta upravuje nevhodným materiálom. Je povinnosťou obce ju udržiavať, musí byť zjazdná. 

Udržiavaj ju aj investori a z časti aj LESY SR.  

Na hutný materiál je certifikát, ktorý takéto použitie povoľuje.  

Čo sa týka p.Mikuša – upozorňuje nás na nepovolený výrub. Pozemok, ktorý mu bol 

odpredaný priamo susedí s jeho pozemkom.  

Rešpektujem všetky vznesené námietky, týkajúce sa odpredaja pozemkov, len nie aby to 

smerovalo k invektívam. Nemal som žiadny profit ani z lyžiarskeho vleku ani z ničoho , 

v tomto smere mám čisté svedomie.  

K bodu č.8 

Návrh na uznesenie 

Starosta obce vyzval predsedu návrhovej komisie na predloženie návrhu na Uznesenie 

 

K bodu č. 9 

Záver 

Nakoľko bol program riadneho zasadnutia vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil  
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 Zapísala: Mgr.Jaroslava Gromusová   


